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Andrzej Kopeć pł. \ ... :.~. 
Radny Rady Miasta KędzierZyn-K\oźle . < 

Biuro . \ L-------. 

INTERPELACJA 

Kędzierzyn-Koźle, 1O.05.2017r.. 

Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle 
5z. P. Sabina Nowosielska 

Dotyczy: wykonania analizy wskazanej w odpowiedzi do strony skarżącej (załącznik do uchwały nr 
XXXl246/ /6). 

Czy wymieniona w załączniku do uchwały analiza została przeprowadzona? Jeśli tak, to czy jej wynik 
został przedstawiony strony skarżącej? Prośba o przedstawienie wyników w/w analizy. 

Z poważaniem 
Andrzej Kopeć 
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